
Bestyrelsesmøde DCH Kaløvig 
26. Juni 2024

Til stede: Bestyrelsesmedlemmer: HH, Helle P., Karin B., Karin G, Vibe B.
Suppleanter: Lasse N, (afud) , Michael L. (afud)

Mødested: Klubhuset

Referent: Helle Pedersen

Bestyrelsesmøde
Punkt Vedr. Noter Opfølgning

1. NW Opslag om NW-område – HH ligger info op på hjemmeside om adgang og 
anvendelse af området 

2. Møde med hold HH havde haf et møde med mandagsholdet – generel snak. 
Det var et fnt møde. 

3. Nye hold og 
aktviteter

Aktviteter – hold:
IGP (Brugshunde afdelingen) har opretet et hold – dejligt med nye initatver. 
Efer IGP har været stlle i fere år, er der nu igen kræfer som prøver at få det 
op at kører. 
Der er lagt hvalpehold op tl August. – skønt at vi kan blive ved med at tlbyde 
nye hundeejere, en god start med deres lille nye familiemedlem.
Der er nyt Spor kursus for begynder i august. – Skønt at vi kan tlbyde 
introdukton tl hund og hundefører tl denne fantastske disciplin. 
Brugshunde udvalget har være meget aktve i foråret, med forskellige initatver
som udtagelse tl FIH-spor og færdselsprøve. Det har nogle gange udfordret 

kassereren – men med tålmodighed får vi løst det også  �
NW fortsæter de gode takter – har nu 3 hold som kører, og det nye NW 
område er taget godt i brug, med forskellige små elementer.
Motvatonsholdet – bliver bare ved med at have en rigtg god tlslutning, og det
er dejligt vi har forskellige tng der kan tlbydes.
Klikker – holder også rigtg godt fat i de gode takter, og har 3 hold på 
programmet. Der er optaget på 2 af holdene, og kun få pladser på det sidste. 
Agility – byder ind med 2 hold, - god tlslutning, der er fortsat plads tl et par 
stykker mere på begge hold. 
Introhold – sæter nyt hold efer sommerferien. Der plejer at være rif om 
pladserne.
C-hold og B-hold – alt er optaget og der er venteliste. 

Fokuspunkt tl næste trænermøde:
Hvordan kan vi udvikle klubben i forhold tl at tlbyde fere hold:
– Hvad kan vi gøre for at øge udbuddet tl hold som kommer efer intro hold – C
hold, B hold?
- hvad kan vi gøre for at anvende pladsen i andre tdsrum – har vi mulighed for 
at tlbyde træning om formiddagen?
- Er der nogle som vil kunne træne et ungdomshold?
- Er der nogle som vil lave et Familie hold?
- Skal vi prøve at have et Rally hold?
- Kan vi fra årets start afale hvornår vi har hvalpehold, så vi hele tden har 
rullende start af nye hvalpehold?

Sommer arrangement af Aktvitetsudvalget – har fået mange tlmeldinger, - 
afoldes d. 29. Juni. Det er dejligt at der er så god og stor opbakning tl 
arrangementer. 

Andet:
Inge – mangeårig træner, er stoppet som træner af helbredsmæssige årsager. –
Tusinde tak tl Inge for en kæmpe indsats. Der er mange der savner hende. 
Aase har meldt sig som træner, - det er vi glade for, hun kommer ind og tager 
over på Introhold efer Inge. Aase har stor erfaring som træner, og har været i 
klubben på hold i fere år, så det er en god kapacitet vi får her. 

HH / Helle – fokuspunkter 
drøfes med 
træningsudvalg og tages 
med tl næste træner 
møde.
Deadline: september

4. Økonomi - klubhus Finansiering:
Opfølgning -økonomi – opfølgning på ekstraordinær generalforsamling.
Ekstraordinær generalforsamling om hvorvidt bestyrelsen kan anvende 
opsparing tl renovering af klubhus.
På mødet blev der rejst fere forslag om at skafe økonomi.

- 1: Søge lokale erhvervsliv
- 2: Lave andelsbeviser

Ad.1: Opfølgning: Helle har skrevet rundt tl 10 forskellige lokale forretnings 
drivende, som har en relaton tl DCH Kaløvig, - der har ikke været nogle som vil 
støte direkte tl klubhus. Vil give sponsorgaver tl særlige arrangementer. 

Ad.2: Andelsbeviser – Bestyrelsen har kigget på et eksempel fra anden forening,
- der blev drøfet hvordan vi som forening kan forestlle os det skal sætes op
Det blev beslutet at Helle laver et udkast og sender rundt tl bestyrelsen, så vi 
kan drøfe videre og fnde en formulering og form. 
Målet er at indsamle så mange penge som vi kan ad den vej. 

Helle - lave udkast tl tekst 
tl ”Andelsbevis” og sender
rundt tl bestyrelsen
Deadline: Hurtgst muligt.

Karin B. 
Undersøge om man kan få 
svar fra en 3. advokat/ 
jurist i forhold tl gælds 
hæfelse for bestyrelse i en
frivilligforening. 
Deadline: Hurtgst muligt

Side 1 af 2



Bestyrelsesmøde DCH Kaløvig 
26. Juni 2024

Det skal undersøges om der er noget i vejen for at kalde det et ”Andelsbevis” 
eller det skal hedde noget andet.

Derud over fortalte Helle, at der siden sidste møde er søgt fere fonde. 
Der arbejdes primært med de fonde der har hurtgt svar og tdsfrist for 
ansøgning inden Juli. 
Der er også sendt ansøgning tl Syddjurs Kulturfond, samt Lions Rønde.
Vi krydser fnger.
Der er ligeledes sat gang i at undersøge mulighed for at oprete et projekt som 
Crowdfunding. 

DCH Initatvfond:
Helle har efer den ekstraordinære generalforsamling talt med DCH Initatv 
fonden, for at få aflaret, om de slet ikke ville være interesseret i at låne nogle 
penge tl DCH Kaløvig, - det var der ikke uvilje imod, - men man skulle 
selvfølgelig modtage et budget og en plan for tlbagebetaling, før man kunne 
sige noget endeligt. 
Snak om at vi (bestyrelsen) gerne vil kunne sæte i gang i år, og hvis der 
mangler eks. 100.000, kr. så vil det være bedre at søge disse fra DCH Initatv 
fonden, end at skulle udsæte hele projektet tl 2025.

Ansvar i forhold tl bestyrelse og lånoptagning.
Helle har talt med grats advokat rådgivning i Århus – og forespurgt på hvornår 
en bestyrelse er personlig ansvarlig for lån som optages i en forening. Det er 
man kun hvis man har handlet GROFT uforsvarligt, og optaget meget store 
gælds forpligtelser, som man ikke kan se sig ud af på nogen måde. Ellers er 
reglen, at man ikke hæfer personligt for gæld i en forening, og ikke personligt 
kan gøres ansvarlig for foreningens optagelse af lån. 
Der var lidt snak frem og tlbage, Vibe havde talt med en anden jurist, som 
sagde noget andet, og det blev tl en uaflaret debat om ansvar.

Karin B. vil prøve at tage fat i en hun kender der er jurist, for at få et 3. bud.

5. Nye tlmeldt 
instruktør grund 
uddannelse

4 nye instruktører er godkendt tl grunduddannelse. 

Mie, Sarah, Kirsten Liss, Helle Thomsen 

Alle har underskrevet forventningsafstemning. 
Skønt med så mange nye kræfer der er klar tl at komme i gang og kan give 

klubben ny energi og drive.  �

6. Lysmaster – NW 
område

Lysmaster – ansøgning og tlladelse
Der er givet støte fra Fond tl etablering af lys og adgangsforhold på Nosework 
området. Penge er bevilliget tl anvendelse i år (2024). Skønt at vi kan sæte 
gang i sådanne aktviteter, og forbedre anvendelse af pladsen. Lysmaster vil 
formentlig kræve tlladelse fra Planloven, og der skal søges tlladelse hos 
kommunen. 
Placering af lys blev drøfet. Vibe: Bedst hvis lys vender ind mod pladsen, og 
placeres i kant mod nabo, så lyset ikke stråler ud mod naboer. Hvis man har to 
master, vil man ikke få så stor skygge efekt, så det kan være en fordel at man 
kan sæte to op. 

Der skal indsendes en ansøgning tl kommunen. 
HH og Helle kigger på det og får lavet en ansøgning. 

HH vil ligeledes ligge op på Facebook, om der er nogle der har nogle master tl 
at ligge, eller ved hvor vi kan købe nogle for rimelige penge. Hvis vi kan få et par
stykker mere, gør det ikke noget, - måske skal vi på sigt have sat lys op ved 
agility, så det område også kan anvendes tl vinter når det er mørkt. Vil give 
bedre mulighed for at bruge området i vinterhalvåret.

HH og Helle – lave plan for 
hvor lysmaster skal 
placeres, og sende 
ansøgning tl kommunen 
om opstlling af lys. 
Deadline: Hurtgst muligt.

HH – undersøge om der er 
nogle der kan hjælpe med 
master vi kan købe/ få
Deadline: Hurtgst muligt

7. Trænings udvalg Træningsudvalg – Mikkel har meddelt, at han træder ud af udvalget tl næste gf.
– Der er ikke nogen som har meldt sig endnu. Hvem kan vi friste med at træde 
ind i udvalget?

Der blev drøfet hvordan kan vi informere om det, og hvordan kan vi som 
bestyrelse kan få fere tl at syntes det er sjovt og spændende, at komme ind og 
varetage forskellige områder af foreningens arbejde. 

8. Årshjul Årshjul – Karin B. vil gerne have et bedre overblik.
Helle: der ligger i Dropboks en beskrivelse af opgaver.
Karin bruger ikke Dropboks, og vil bare gerne have det på papir. 

Helle: Vi kan også blive bedre tl at lægge info ind kalenderen i klubmodul, og tl
at tjekke der.

Helle – laver udkast tl 
hvordan et årshjul kan 
sætes op på en enkelt A4-
side som kan printes.
Deadline: Inden næste 
møde

9. Næste 
bestyrelsesmøde

Næste bestyrelsesmøde – fytes en uge frem tl d. 21. August.
Konkurrenceudvalg inviteres tl møde samme dag.

SLUT
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